
Orehøjgaard Trappelaug. 

Bestyrelsesmøde den 26. marts 2018 

Referat 

 

1. Trappens tilstand. 

Trappeansvarlig Jakob Wamsler havde gået trappen igennem med tømreren. Trappen var i 

god stand og der var ingen skader sket som følge af storm som i tidligere år. Der var derfor 

kun behov for meget få udskiftninger af trin, gelænder mv. Trappen vil uden større 

stormskader kunne holde mange år. Men der kunne selvsagt ske større skader i tilfælde af 

storm. I så tilfælde var det sandsynligt at der ville være behov for en helt ny trappe. Der var 

derfor enighed om at undersøge hvad en ny trappe i givet fald ville koste, så Trappelauget 

kunne være god forberedt. Formanden ville kontakte den tømrer som har udført arbejdet på 

kommunens trappen på Hyllingebjerg. 

 

2. Regnskab for 2017 

Kasserer Tommy Knudsen fremlagde det reviderede regnskab, der udviste et overskud på 

28.846 kr. De samlede indtægter var 56.050 kr. i kontingent. Der var tre udestående 

kontingenter, som der arbejdes på at få i hus. Ligeledes var der en indtægt som følge af for 

meget betalt forsikring. Der var i 2017 ikke udbetalt de vedtægtsbestemte honorarer til 

formand og kasserer, hvilket ville blive ført på 2018 regnskabet. Udgiften til Trappelaugets 

andel af udgiften til generalforsamlingen i 2016 var betalt i 2017 og derfor bogført som en 

udgift. 

 

3. Dagsorden for Generalforsamling 2018 

Generalforsamlingen er den 27. maj som sædvanlig i tilknytning til generalforsamlingen i 

Orehøjgaard Grundejerforening. Der er ingen særlige punkter på dagsordenen. Tommy er 

på genvalg og klar til endnu en periode. Jens ønskede ikke at genopstille, men ville gerne 

være suppleant. Leif var klar til at opstille til bestyrelsen. 

 

4. Hjemmesiden 

Intet nyt at berette. 

5. Medlemssituationen 

Der har ikke været ansøgninger om nye medlemmer.  

6. Eventuelt 

Det bliver besluttet at sætte et informationsskilt op med angivelse af hjemmeside mv. 


